
 裘 錦 秋 中 學 (屯 門) 

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun) 

地址：香港屯門楊青路 28 號                         Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 

網址 Web site：http://www.jcctm.edu.hk  電話 Tel.：(852)-2461 1555  傳真 Fax：(852)-2464 6161  電郵 E-mail：mail@jcctm.edu.hk  

 

 

家長通告 2025-2026/007 

購買 25/26 年度 B5 活頁筆記本及兩孔文件夾 

 

敬啟者： 

 

本校將代購 2025-2026 年度 B5 活頁筆記本及兩孔文件夾，作個人化筆記及整理學科習作

之用。各級所須的數量已於下表列明，有關詳細資料見附件。 

 

另外，為加強實踐環保的生活態度，若中二至中六級學生有可重用的學校兩孔文件夾(可

參閱附件)，可選擇重用以減少浪費，中二至中六級家長可按需要進行加購。中一級家長可直

接按所需的數量購買。 

 

各級學生須用的數量及收費資料如下： 

 各級所需數量# 

項目 單價 中一 中二 中三 中四 中五 中六 

B5 活頁筆記本 $8 1 1 1 1 1 1 

兩孔文件夾 $2.8 12 12 13 8 (主科) # 8 (主科) # 8 (主科) # 

#高中學生的選修組合不同，請參考附件購買適當數量。 

 

學生必須購買足夠的文件夾，文件夾將於陸續派發以供使用。學校將於 10 月起提供散購

簿冊的服務，請家長垂注。 

 

 

  此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

 

 

陳月平校長謹啟 

2025 年 8 月 28 日 

 

 

 

 

http://www.jcctm.edu.hk/


 裘 錦 秋 中 學 (屯 門) 

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun) 

地址：香港屯門楊青路 28 號                         Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 

網址 Web site：http://www.jcctm.edu.hk  電話 Tel.：(852)-2461 1555  傳真 Fax：(852)-2464 6161  電郵 E-mail：mail@jcctm.edu.hk  

 

 

 

Parents Circular 2025-2026/007 

Purchase of B5 Binder Notebooks and 2-Ring Binder Files 

 

Date: 28 August 2025 

 

Dear Parents, 

 

To promote the use of personalized notebooks and systematic organization of class materials, we will 

purchase B5 Binder Notebooks and 2-Ring Binder Files for students for school year 2025 to 2026. The 

required quantity is listed below. For details, please refer to the appendix. 

 

In addition, to promote green lifestyle, F.2 to F.6 students could reuse the school 2-Ring Binder Files and 

buy the quantity necessary. For F.1 students, they should purchase the required quantity listed below. 

 

 Required quantity# 

Items Unit Price F.1 F.2 F.3 F.4 F.5 F.6 

B5 Binder 

Notebooks 

$8 1 1 1 1 1 1 

2-Ring 

Binder 

Files 

$2.8 12 12 13 8 (For core 

subjects) 

8( For core 

subjects) 

8 (For core 

subjects) 

# Please see the appendix for the quantity of 2-Ring Binder Files required for elective subjects. 

 

Students should purchase the required number of 2-Ring Binder Files, which will be distributed for 

classroom use when necessary. Starting from October, retail services of exercise books will be offered.  

 

Thank you for your attention. 

 

Yours faithfully 

 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun) 
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